
 
 

DAGSORDEN: 

 

1. Godkendelse af referat fra møde den 05. december 2022 
 

2. Restaurant 
 

3. Meddelelser fra: 
 

- Formanden  
- Halinspektør. Se forberedelsespunkter på næste side. 
- stående udvalg – Michael Andersen (bestyrelsen) 
 

4. Nyt fra klubberne  
 

5. Næste møde 
 

6. Eventuelt 

Under punktet ”Restaurant” og ”Meddelelser fra Halinspektøren”, skal I være forberedt på 
følgende og gerne have afklaret deet med jeres bagland. 

 

- Vi har nu i nogle måneder kørt med ordningen, hvor restauranten har haft mulighed for at 
køre med reduceret kort (kun barkort) mandage og fredage, for at spare på strømmen, da 
strømmen steg gangske betragteligt. Set i lyset af at energipriserne ikke længere er så høje, 
har der været dialog mellem FIU og restauranten om skridt imod normalisering af kortet. 
Der er stadig udfordringer med stigende priser på råvarer og vigende besøgstal i 
restauranten. Umiddelbart har dialogen gået i retning af en delvis normalisering. F.eks. at 

Referat – brugergruppemøde Frederiksberghallerne 



 
 

der bliver normalt kort om fredagen og fortsat reduceret kort om mandagen. Vi vil gerne 
have en dialog med brugergruppen om dette.  
 

- Under arbejdet med APV for de ansatte i Frederiksberghallerne er det kommet frem, at det 
ganske kraftige lydtryk, der kommer fra Sound Boxes, der bl.a. bruges til opvarmning i 
gangene, giver hylen for ørerne når man har haft en hel dag på arbejde med meget høj 
musik. FIU er gået i dialog med håndboldklubberne om hvordan vi i fællesskab kan 
reducere styrken af musik. I dialogen er det kommet frem, at såvel håndboldklubberne 
som FIU ønsker at bevare muligheden for at høre musik under opvarmning, hvorfor en 
løsning kunne være et system ophængt i gangene, som man kan tilgå via Bluetooth, hvor 
lydstyrken kan reguleres centralt. I den sammenhæng blev det også diskuteret om det 
kunne fremme klubbernes sociale sammenhold, hvis tilsvarende højtalere blev opsat i 
omklædningsrummene. Så det vil være godt med en dialog i brugergruppen om musik 
under opvarmning, styrken af denne og om det vil fremme det sociale liv i foreningerne, 
hvis der er mulighed for at tilgå højtalere via Bluetooth i omklædningerne.  

 
- Pkt. 2 fører ganske naturligt til en diskussion om, hvad brugergruppen mener der skal være 

politikken omkring telefoner i omklædningsrum. Disse kan jo bruges både som 
musikafspillere, til direkte kommunikation med omverdenen og til optagelse af film mens 
der bliver klædt om. Dette bliver nok mest et debatpunkt uden egentlige konklussioner.   
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Næste møde den 30. august. Denne gang igen i mødelokale 4.  


